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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csökkentették az ügyeleti díjakat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szekszárdi kórház szakdolgozóinak csökkent az ügyeleti díja. Akiket ez érint: aneszteziológus, 
műtéti szakasszisztens, RTG, MR, CT operátor, műtős segéd, betegvezető. Minden dolgozó attól 
függően, hogy hány éves munkaviszonnyal rendelkezik, továbbá hány ügyeletet visz egy hónapban,
kb. hatvanezer forinttal kevesebbet keres annak ellenére, hogy semennyivel sem dolgozik 
kevesebbet. Ezt a döntést csak a belső intranet rendszeren közölték a dolgozókkal. Információim 
szerint a kórház gazdasági igazgatója tájékoztatta a dolgozókat, hogy ez a bércsökkentés nem üti 
meg az emberek ingerküszöbét, ezért nem lesz média visszhangja. Hétvégén az órabérük 180 
százaléka volt egy óra, most 120 százalék. Ünnepnap 195 százalék volt, most 130 százalékkal 
számolnak. Ez drasztikus csökkentés.

Miért csökkentették az ügyeleti díjakat 2023 októberétől?

Miért csak a belső intranetes felületen tájékoztatták erről a dolgozókat?

Mikor fogják visszaemelni és korrigálni a szakdolgozói ügyeleti díjat?

A gazdasági igazgató elfogadhatatlan kijelentései miatt indítanak vizsgálatot?

Országos viszonylatban mennyi kórházi szakdolgozót érint az ügyeleti díj csökkentése? Mennyi 
kórházban történt ügyeleti díj csökkentés?

 

Tisztelettel;

dr. Hadházy Ákos
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